
 

 

REFERAT  

Bestyrelsesmøde d. 15.06.2021 

 

Møde indkaldt af Kenneth Wulff 

Deltagere: Rasmus Haltrup, Jan Jensen, Mads Engelbreth, Lars Bo Pedersen, Anders 

Jørgensen, Anne Gaardsvig, Diana Qvistgaard, Nina Wolf 

Sted: Køkkenet MOT Multi 

Medbring: Referat: Anne 

 

Punkt 1  
 

Velkomst og præsentation 

- Velkommen til nye medlemmer af bestyrelsen.  
 

- Hurtig præsentation af nye og gamle medlemmer, vores 
baggrund mm.  

Alle + 
Kenneth og 

Nina 

Punkt 2   Generalforsamling 

- Opfølgning på generalforsamling. Ingen videre 
kommentarer eller indvendinger  

Alle + 
Kenneth og 

Nina 

Punkt 3  Hvad er Støtteforeningen? 

- En grundig gennemgang af hvad Støtteforeningen for en 
størrelse, herunder en gennemgående opdatering af nye 
bestyrelsesmedlemmer vedr. arbejdet i 
Støtteforeningen, hvad Støtteforeningen typisk er 
igennem i løbet af et år, den daglige drift, økonomien 
mm.  

Alle + 
Kenneth og 

Nina 

Punkt 4 – Beslutning Konstituering 

- Bestyrelsen skulle konstitueres og udfaldet blev 
følgende; 
 

- Formand: Anders Jørgensen (Milla 0. kl.)  

- Næstformand: Lars Bo Pedersen (Lauge BH) 

- Sekretær: Anne Huus Gaardsvig (Albert BH) 

- Kasserer: Rasmus Haltrup (Ea BH, Lau 0. kl. 

- Menigt medlem: Jan Jensen (Magnus og Naja 1. kl., 

Lea 3. kl., Kasper 5. kl.) 

- 1. suppleant: Diana Qvistgaard (Alberte BH, Charlie 

vuggestuen) 

- 2. suppleant: Mads Engelbreth (Mikkel 2. kl., Emma 1. 

kl.). 

 
  

Alle 



 

 

Punkt 5 – Beslutning Bank skifte 

- Pt. har Støtteforeningen Jyske Bank, men er i en proces 
hvor et eventuelt bankskifte til Sparekassen er en 
aktualitet. Endelig beslutning om bankskifte tages efter 
sommerferien.  

Alle 

Punkt 6 – Beslutning Haltilskud – Kultur & Fritid 

- Der arbejdes pt. med et forsøg på at ændre reglerne for 
haltilskud så MOT GU vil være tilskudsberettiget når de 
benytter MOT Multi.  
Byrådsmedlem Mads Sørensen, formand for udvalget 
for kultur og fritid, er sammen med resten af udvalget 
inviteret til at se vores flotte hal samt en snak om dens 
muligheder, samt den betydning hallen og dens brug har 
for MOT. 
 
Udvalget for kultur og fritid har modtaget invitationen 
positivt og påtænker at besøge MOT Multi inden 
sommerferien.  

 

Punkt 7 – Beslutning Arbejdsdage 

- Der er arrangeret fælles arbejdsdag lørdag d. 04. 
september.  
Endelig fordeling af opgaver mm. Afventer endelig 
udmelding.  
Tovholdere til de enkelte opgaver er fundet.   

  

Punkt 8  Diverse  
 

- Der undersøges pt. forskellige puljer der kan søges. 
Bl.a. udlodder Sydbank en større pulje som der kan 
ansøges om, hvilket anses som yderst relevant.   

Alle 

Punkt 9 – Beslutning Næste møde  

 

- Næste bestyrelsesmøde der fastlagt til d. 12. juli kl. 19.00 

  

   

 


